
ENA PODRAŽITEV ZA
DRUGO

Cene osnovnih živil, pa tudi
drugih reči, so se lani močno
povečale. Tega pač ne more-
mo tajiti. Znani so podatki, da
so se cene osnovnih živil lani
zvečale v povprečju za 50, živ-
Ijenje v celoti pa se je podraži-
!o v povprečju za 38 odstotkov

Menda je toliko vzrokov za
povtšanje cen. kolikor je pred-
metov, izdelkov in stritev. Pa
vsndar lahko rečem. najbrž tu-
di v vašem imenu. da tako ne
bo šio več naprej v nedogled.
Zakaj to trdim? Ker ena podra-
žitev potegne za seboj drugo.
druga tretjo in tako naprej in
naprej.

Poglejmo primer, Če se po-
dražita sladkor in moka. sepo-
draže seveda vse vrste kruha,
pecivo, keksi. čokolada, teste-
nine .. Če se podraži mleko,
gredo navzgor cene vseh
mlečnih izdetkov; če je dražje
meso, so dražji vsf suhome-
snati izdelki...

Če se podraže osnovna živi-
la, se tudi zvišajo vse cene v
restavracijah, gostilnah, zviSa-
jo so cene v vrtcih. v domovih
za osiarele, dražja postane
prehrana v vseh bolnicah, v
vseh obratih družbene pre-
brane...

Če se podraži bencrn gredo
domala vse cene navzgor .

ln ne samo to. če se podraži
hrana. jo morajo tisti, ki jo ne
pridelujejo sami, kupovati. Oe-
lajo pa na primer v tekstitni
industriji. Pa podražijo obtači-
la. Ker morajo kupovati oblači-
la vsi Ijudje, spet hočejo višje
osebne dohodke. In spet pritf-
skajo na zvišanje cen v svoji
delovni organizaciji...

POVEČATI PRODUKTIVNOST

Najlaie si je povečati doho-
dek z višjo ceno proizvoda ali
storitve. Pustimo zdaj to, da so
ponekod cene Se neusklajene
Toda mar je prav, da hočemo
ustvariti domala v vsaki orga-
nizaciji več dohodka samo z
povečanjem cen? Mar se nam
ne zdijo tmenitni le tisti direk-
torji in direktorice, ki »zrihta-
jo« viSjo cena? če imajo naSi
protzvodi viSjo ceno, smo
trdno prepričani. da bomo
imeli večji dohodek, torej tudi
večje plače. Toda se mar zave-
date, kako kratkovidno je takš-
no zviševanje dohodka in
plač?

V tem času, ki mu pravimo
stabilizacijski, bi človekža pri-
čakoval, da se bo povečala
produktivnost. zboljšala orga-
nizacija dela. da se bodo iskale
notranje rezerve. Tudi na ta
način se da, veliko bolj kot z
zviševanjem cen, povečati do-

Prava pot za sporazumevanje
S posveta o združevanju sredstev za
zgraditev vrtca v Vojkovi ulici

Že v minulem srednjeroč-
nem obdobju in sicer za leti
1979-1980 je bežigrajska
skupnost otrožkega varstva na
pobudo krajevne skupnosti
Boris KidriČ v svojem dopolnil-
nem programu načrtovala
zgraditev vrtca za 60 otrok v
sklopu stanovanjskega bloka
na Vojkovi ulici. Vrtec (načrto-
van je bil z združevanjem sred-
stev zainteresiranih tozdov in
delovnih skupnosti) bo kot di-
slociran objekt pedagoško,
upravno in organtzacijsko
prikljufien maiični VVO Mladi
rod v Črtomirovi ulici. V tej no-
vi enoti bodo našli varstvo in
vzgojo predšolski otroci, stari
od treh do sedmih let.

Po investicijskem programu.
ki sta ga potrdila IO SiS OV in
gradbeni odbor pri KS Boris
Kidrifi znaša celotna investicij-'
ska vrednost 11.006.683 din ali
183.444 din preračunano na
enega otroka.

Ob dejstvu, da je dokončna
zgraditev vrtca v Časovni odvi-
snosti od zgraditve stanovanj-
skih enot, je skupščina SIS
otroškega varstva omenjeno
investicijo prenesla v letošnje
leto, ki je prvo leto novega

srednjeročnega obdobja.
Hkrati s prenosom investicije
je bila v letošnje ieto prenešen
tudi dejavnost v zvezi z združe-
vanjem sredstev.

Oa bi bito združevanje sred-
stev pravočasno in da bi spo-
razumevanje o tem potekalo v
najtesnejšem sodelovanju, je

skupnost otroSkega varstva
pripravila delovni osnutek
ustreznega sporazuma ter ga
poslafa v preučitev vsem zain-
teresiranim tozdom in delov-
nim skupnostim. K osnutku je
bilo priloženo tudi vabilo, na-
slovljeno na predsednike DS in
individualne poslovodne orga-
ne, na posvet o združevanju
sredstev za zgraditev vrtca v
Vojkovi ulici. Hkrati s tem so
zainteresirani dobili tudi stali-

šča občinske konference
SZDL in občinskega sveta ZS,
ki sta podprla prizadevanja
obeh skupnosti in naiin sode-
lovanja ter jih pozvata naj se v
okviru možnosti. ki jth bodo
morebiti ugotovtli ob spreje-
manju zakljuČnih raČunov,
vključijo v skupna prizadeva-
nja KS Boris Kidrič in skupno-
sti otroškega varstva.
. Posvet je bil v januarju. Ude-
ležilo se ga je veliko število
vabljenih, ki so v zelo razgiba-
ni razpravi želeli pojasnila o
vprašanjih. ki se nanašajo na
samo graditev vrtca kakor tudi
na način vključevanja otrok v
ta vrtec. Na osnutek sporazu-
ma so dati več utemeljenih pri-
pomb in predlogov, na podlagi
česar bo mot osnutek spora-
zuma dopolniti ter ga izobliko-
vati tako, da bo primeren za
javno razpravo in za njegov
sprejem v tozdih in delovnih
skupnosti.

, Splošno gradbeno podjetje
Grosuplje je kot izvajalec
gradbenih del načrtovani vrtec
zgradtl Že do III. faze. Otroci
naj bi bili sprejeti pod dokonč-
no zgrajeno steho že 1. sep-
tembra letos. Zanimanje za
vrtec. ki se je odražalo na po-
svetu vzbuja upanje, da bo to
tudt uresničeno.

E. K.


